
	 	 	
	
	
	
	
	
Til		
Alle	medlemmer	i	U&F	komiteen	
Statsråd	Ine	Eriksen	Søreide	
	
	
	
Høring	i	Stortinget	24.	august	-	Tilleggsinformasjon	knyttet	til	spørsmål	fra	
komiteens	medlemmer	
	
Sjømilitære	Samfund	(SMS)	takker	for	at	vi	fikk	anledning	til	å	fremme	foreningens	syn	
på	langtidsplanen	under	den	åpne	høringen	i	Utenriks	og	forsvarskomiteen	24.	august	
2016.		
	
SMS	ble	under	høringen	stilt	spørsmål	om	konsekvensene	ved	å	redusere	
overflatekampfartøyene	med	50	prosent.	Videre	ble	SMS	bedt	om	å	gi	en	nærmere	
begrunnelse	for	hvorfor	SMS	mener	at	det	gir	en	uriktig	forståelse	å	si	at	dublering	av	
kapasiteter	ift	F-35	gjør	korvetter	overflødig.	Komitéen	hadde	også	noen	spørsmål	
vedrørende	Kystjegerkommandoen.	Det	antas	at	det	også	vil	være	av	interesse	for	
komiteens	medlemmer	å	få	en	nærmere	begrunnelse	for	hvorfor	SMS	mener	at	4	ubåter	
blir	utilstrekkelig.	
	
Sjømilitære	Samfund	vedlegger	her	tre	stk	en-siders	notater	om	henholdsvis	UVB,	
Overflateoperasjoner	og	Kystjegerkommandoen.	Slik	søker	SMS	å	besvare	komiteens	
spørsmål	mer	utfyllende,	-	hvilket	kan	være	til	nytte	for	komiteen	i	dens	videre	arbeid.		
	
SMS	møter	gjerne	til	samtale	i	komité	eller	partigrupper	om	det	kan	være	til	nytte.	
	
Bergen,	12.	september	2016	
	
	
Sigurd	Smith	(sign)	
Kommandør	
President	Sjømilitære	Samfund	
	
	
	
Vedlegg:		 1.	Marinens evne til å utføre undervannsbåtoperasjoner 

 2. Marinens evne til overflateoperasjoner 
3. Marinens evne til kystoperasjoner og spesielle maritime funksjoner 

 
	
	
	
	


